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Socialdemokraterna 

Interpellation - Primärvården i Östersund 
Ställd till Tom Silverklo (C), inskickad 20200131 

I regiondirektörens förslag till beslut angående struktur för primärvården i 
Östersund ingår att lägga ner hälsocentralerna i Lugnvik och på Z-gränd för att 
ersätta med en ny jättehälsocentral på sjukhusområdet. Tom Silverl<lo (C) har 

'- uttalat sig positiv runt planerna i media (LT 16/1). Ärendet återremitterades på 
initiativ av Socialdemokraterna på Hälso- och sjukvårdsnämndens möte i december 
och återkommer därför på sammanträdet i februari. 

'---' 

Hälsocentralerna i Lugnvik och på Z-gränd har tillsammans cirka 20'000 listade 
patienter. Den nya hälsocentralen skulle därför med marginal bli länets största 
hälsocentral. Tidigare exempel på jättehälsocentraler visar på risker att effektiviteten 
och kontinuiteten minskar. Dessutom upplevs stora enheter ofta mindre attraktiva 
för personalgrupper som ofta efterfrågar just närheten till sina patienter. 

Lugnviks hälsocentral är idag oberoende av stafettläkare och Z-gränd har minskat 
sitt beroende kraftigt de senaste åren. 

Med bakgrund av detta är min fråga: 
- Vilka fördelar ser du med förslaget att bygga en ny jättehälsocentral på 
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sjukhusområdet? 


